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Protokoll 4-19 
Fört vid styrelsemöte via telefon, 
den 5 maj 2019 kl. 19.00 - 20.15 
 
 
 
 
 
 
 
Närvarande 
 
 
 
 
 
 
 
 
Frånvarande 
 
 
 
 
 
 
 

Elinore Selldén (ES), ordförande 
Urban Larsson (UL), vice ordf. 
Åsa Malkusson (ÅM), sekreterare 
Susanne Jonsson (SJ), kassör 
Annika Wickström (AW) 
Annsofi Wikström (AsW) 
 
Pererik Bergström, revisor (PB) 
 
Sven-Olov Borg (S-OB) 
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§ 1. Mötets öppnande 

Ordföranden hälsar alla välkomna till kvällens telefonmöte och förklarar 
detsamma öppnat.   
 
 

§ 2. Förslag till dagordning 

Den föreslagna dagordningen godkändes.     
 
 

§ 3. Föregående protokoll 

Protokoll 3-19 godkänns och läggs till handlingarna. 
 

 
§ 4. Kvarstående / pågående arbeten 

 Att göra listan: 
- ID-brickor – Urban Jonsson har gjort de önskade kompletteringarna. 

- Distriktsfunktionärslistan – AW och Urban J håller på och uppdaterar 

denna. 

- Miljörådgivare – AW varit i kontakt med tilltänkt person som dock vill 

fundera ytterligare en tid. 

- Årsmötesprotokoll till Idrottsförbunden – ÅM har skickat in dessa. 

- Klädshopen – Vi ska skicka in lista på vad vi önskar till Jörgen på SBF så 

ska de försöka ordna detta. 

 
§ 5. Ekonomisk redogörelse 

SJ har skickat ut en ekonomisk redogörelse. Hittills är resultatet ± 0. 
Det är fortfarande några klubbar som inte betalat in årsavgiften. 
 
Faktura inkommit från Scandic Väst Gävle på ej avbokad kurs som vi måste 
betala. När ÅM var i kontakt med kursledaren vid tillfället för inställandet av 
kursen för att höra om det behövdes hjälp med att avboka så var svaret att 
det var klart, men tyvärr verkar så inte varit fallet. 
 
Den nyinköpta alkomätaren finns nu hos SJ att låna. 

 
 
§ 6. Inkommen post 

 Ingen post av vikt inkommit. 
 

 
§ 7. Rapporter och uppkomna frågor 

 a) Rapporter från SGA och rådgivare. 
Inget har inkommit. 
 
b) Tävling utan tillstånd. 
Skrivelse har skickats till den aktuella klubben från SBF om att detta inte får 
förekomma.  
NNBF kommer att göra en liknande skrivelse och lägga ut på hemsida och 
Facebooksida samt förkortat i kommande Nyhetsbrev. 



c) Utandningsprov tävlingar.  
Uppskattat av förbund och förare. 
Vilka tävlingar ska NNBF kontrollera? 
- Gestrikefestivalen – Full blåsning på alla förare. AW ansvarig 

- Supercupen i Bollnäs – Full blåsning? UL ansvarig 

- Borlänges tävling i sprintserien kommande helg. David Floberg önskar 

”blåsa” denna tävling. 

d) Arbetsdag med ”föreningsteknik”/Arbetsbeskrivning. 
Svårt att hitta ett datum som passar. Bättre att ta det efter sommaren ES 
kollar upp datum. 

 
e) Värdegrund styrelsen 2019. 
Kommer att tas upp på kommande möte för underskrifter. 
 
f) Utbildningar. 
Det är SGA som ansvarar för att ordna kurser inom respektive sportgren. Kan 
dock ”pushas på” av styrelsen.  
Folkrace och juridik preliminärt till hösten. 
Rally brukar ha kurs på hösten. 
 
En policy för kursarrangemang skall tas fram av styrelsen. AW påbörjar 
arbetet och skickar ut för kompletteringar. 

 
 g) Profilkläder. 

AW varit i kontakt med Jörgen på SBF:s kansli om att det inte finns de kläder 
som anges. Vi kan meddela Jörgen vilka kläder vi vill ha så ordnar han det.  
Skicka storlek och sort till AW senast 12/5 så sammanställer hon och skickar 
till Jörgen. 
 

 h) Idre / Ungdomsprojekten. 
AW rapporterar att ungdomarna skall ha ett telefonmöte och att en utbildning 
skall diskuteras i Idre. 

 
 i) SGA Enkel Bilsport, Banbesiktare Ludvika MS. 

Skrivelse inkommit från Ludvika MS om att de önskar att Johan Eriksson 
läggs till som banbesiktare för Enkel Bilsport.  
Det är Åke Andersson som nu är banbesiktare och han har meddelat att han 
önskar kvarstå som banbesiktare. 
 
BESLUT: Åke Andersson kvarstår som banbesiktare i Enkel Bilsport. ES 
skickar in till utskottet för förordnande samt meddelar Ludvika MS att Johan 
inte är aktuell banbesiktare. 

 
 j) Bilsportgala. 

AsW kollat på lediga datum, och som tävlingskalendern ser ut nu är 2/11 och 
23/11 lediga datum. AW kollar upp priser för olika lokaler. 

 
 k) Vakant plats i styrelsen. 

Sven-Olov känner att tiden inte räcker till för styrelsearbete. Finns förslag på 
person att adjungera in? Skicka ut till ordförande i distriktets klubbar samt 
även lägga ut på sociala medier. 

 
  



 l) Mailsvar – konversation. 
 Vid konversationer via mail skall ”svara alla” användas. 
 
 m) Distriktet i protokoll hos diverse utskott – egen punkt framledes? 

Det som rör distriktet i utskottsprotokoll ska ha en egen punkt på kommande 
dagordningar. 
 

n) Distriktsindelning i framtiden – hur tänker vi? 

Vad händer i frågan? – Kommer att diskuteras mer på kommande 

styrelsemöte. 

 

o) Mötesplanering 2019. 

Ingen planering sker vid mötet. 

 

p) Miljörådgivare. 

Tilltänkt person funderar fortfarande. Jeanette Asplund sköter arbetet 

tillsvidare. 

 

q) DOG-gruppen. 

Styrelsen tagit del av senaste protokollet. 

 

r) Övriga ärenden/frågor. 

Inget övrigt finns att behandla. 

 
§ 8. Miljö 

Se § 7p. 
 

 
§ 9. Nästa möte 

16 juni  kl. 14.00 SMK Dala Faluns klubblokal. 
 
 

 
§ 10. Mötets avslutande 

Ordföranden tackar för kvällens möte och förklarar detsamma avslutat. 
 
 
 
 
 
Ordförande    Sekreterare 
 
 
   
 
Elinore Selldén   Åsa Malkusson 


